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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MIOARELE  

 

 
Nr:   3612/ 10.08.2022 

PROCES VERBAL 
 

      Incheiat astăzi   în şedinţa extraordinară de indata   a Consiliului local al comunei 
Mioarele , convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.1 din Ordonanţa de Urgenţă a 
Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 
art. 133 alin. (1), alin. (2) lit. a) şi  (4) prin Dispoziţia primarului nr 101/09.08.2022               
Vazand prevederile art 133 , alin (2) si art 134 , alin (1) , lit a si alin 4  din O.U.G  nr 57/2019 
privind Codul administrativ potrivit carora :  

           „(1) Consiliul local se convoacă după cum urmează: 
 a) prin dispoziţie a primarului, în cazurile prevăzute la art. 133 alin. (1), alin. (2) lit. a) şi 
(4) În caz de forţă majoră şi/sau de maximă urgenţă pentru rezolvarea intereselor 
locuitorilor comunei, ai oraşului sau ai municipiului/subdiviziunii administrativ-teritoriale ori 
în alte situaţii stabilite de regulamentul de organizare şi funcţionare a consiliului local, 
convocarea acestuia pentru şedinţa extraordinară, prin excepţie de la prevederile alin. (3) lit. b), 
se face de îndată.” 
  In urma prezentei  facuta de doamna secretar Balan Raluca  la şedinţă participă  11 consilieri 
din cei 11 consilieri locali în funcţie.  
In conformitate cu art 134 alin 5 , literele a' si a ² din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului 
nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările 
ulterioare  (ORDONANŢĂ DE URGENŢĂ nr. 61 din 30 aprilie 2020) 
 3. La articolul 137, alineatul (1) se modifică şi va avea următorul cuprins: 
"(1) Şedinţele consiliului local se desfăşoară legal în prezenţa majorităţii consilierilor locali în 
funcţie. Se consideră prezenţi la şedinţă şi consilierii locali care participă prin utilizarea 
oricăror mijloace electronice.", la sedinta participa din motive obiective , prin mijloace 
electronice ( camera video a grupului de watts- up  a Consiliului local Mioarele )  
Domnul consilier Grecu Eduard -video 
Domnul consilier Negoescu Sinel -video 
Domnul consilier Contor Romica  -audio  
Domnul consilier Postoaca Damian - audio la cerere 
Domnul consilier Jinga Valerian -video  
Domnul consilier Dobrin Alexandru – audio la cerere 
Suportul audio -video este  asigurat pe toata perioada sedintei de pe telefonul doamnei 
secretar Balan Raluca Ana , cu ajutorul domnului presedinte de sedinta Matei Cornel  . 
La şedinţă mai participă: -domnul Sucu Gheorghe  –primarul comunei Mioarele    
Domnul presedinte de sedinta Matei Cornel    , prezinta proiectul ordinii de zi : 

1 Proiect de hotarare pentru participarea la  Programul privind creșterea eficienței 
energetice a infrastructurii de iluminat public 
pentru proiectul  „Cresterea eficientei energetice a sistemului de iluminat public, in Comuna 
Mioarele, judetul Arges  

                                                                             Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar; 
    2.  Alte probleme de interes public local .  



    Se supune la vot ordinea de zi . 
Se voteaza in unanimitate 11 voturi pentru  
 Se trece la punctul 1 pe ordinea de zi : 
1 Proiect de hotarare pentru participarea la  Programul privind creșterea eficienței 
energetice a infrastructurii de iluminat public 
pentru proiectul  „Cresterea eficientei energetice a sistemului de iluminat public, in Comuna 
Mioarele, judetul Arges  
Domnul primar   : Haideti sa va spun despre ce e vorba ! Am tot avut discutii si in sedintele 
anterioare despre asta , a venit o firma din Targoviste care ne face toata documentatia , pentru 
fonduri pentru iluminat pe leduri . Pe noi ne costa doar avizele , atat . E o treaba buna . O sa 
vedeti , ele consuma foarte putin curent , sunt economice , o sa existe un panou de verificare a 
acestora , adica daca nu mai functioneaza unul , il vezi si il schimbi . 
Domnul consilier Zipis   Am si eu o intrebare ..unde le amplaseaza ? Tot pe stalpii existenti ? 
Domnul primar : Da ! Dar o sa fie consumul foarte mic ! 
Domnul consilier Jinga Valerian – video   Eu ma bucur foarte mult , ca ati luat in 
considerare propunerea mea . E o treaba foarte buna !  
 
 Nemaifiind discutii se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 50 , cu 11 voturi 
pentru . 
Se declara sedinta inchisa la  ora 11,20  
Drept pentru care s a incheiat prezentul proces verbal  
 
Presedinte de sedinta                                                                     Secretar general uat  
Matei Cornel                                                                                     Balan Raluca Ana  


